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写作是初中英语学习中一个非常重要的组成部分,他考察了学生综合运用语言的能力。从某种程度上来说,是最能反映和体现学生初中英语学习的语言功底和学习程度。下面，是小编为你整理的有关八年级英语作文的训练，希望对你有帮助!　　>有关八年级英语作文...
　　写作是初中英语学习中一个非常重要的组成部分,他考察了学生综合运用语言的能力。从某种程度上来说,是最能反映和体现学生初中英语学习的语言功底和学习程度。下面，是小编为你整理的有关八年级英语作文的训练，希望对你有帮助!
　　>有关八年级英语作文的训练篇1：我的爱好
　　Different people have different hobbies. I used to ride a bike and read story books. They could give us lots of knowledge. I keep cats and dogs. I thought pets were very friendly and lovely, but now I like listening to music and chatting on the Internet, because music can relax me after the daily work and chatting can bring me happiness and friendship.
　　I have different hobbies in different seasons. In spring I like flying kites. In summer I go swimming. I often climb hills in the fall. I like making snowmen best in winter.
　　不同的人有不同的爱好。我习惯骑自行车和阅读故事书。他们可以给我们很多知识。我饲养猫和狗。我认为宠物都非常友好和可爱，但现在我喜欢听音乐和上网聊天，因为音乐可以放松我的日常工作，聊天可以给我带来快乐和友谊。
　　我有在不同的季节不同的爱好。在春天，我喜欢放风筝。在夏天，我去游泳。我在秋天经常爬山。我最喜欢在冬天堆雪人。
　　>有关八年级英语作文的训练篇2：快乐的星期天
　　I had a happy day last Sunday. From 6: 30 to 7: 00, I was running along the road. At 8: 00 a. m. I was doing cleaning at home, because my parents were out. At 9: 50, I was watching a movie with my friend, Han Xingxing. The film was very interesting, and it made us excited. From 2: 20 to 4: 30, I was playing basketball with my classmates on our school playground. At 6: 00 p.m. my grandparents, my parents and I were having a big dinner together in a restaurant. We all felt very happy and enjoyed it.
　　I was watching TV from 7: 30 to 9: 30 at home in the evening, and then I went to bed.
　　上周日，我度过了幸福的一天。从6：30至7：00，我沿着道路跑步。早上8点，我在家里做清洁，因为我的父母都出去了。在9：50，我和我的朋友韩星星看了一部电影。这部电影很有趣，这让我们兴奋不已。 2：20〜4：30，我和同学在学校的操场上打篮球。晚上8点我的祖父母，我父母和我在一家餐馆一起吃了一顿丰盛的晚餐。我们都觉得很开心，很享受。
　　晚上从7：30至9：30我都在看电视，然后我就去睡觉了。
　　>有关八年级英语作文的训练篇3：预防疾病
　　My father is a doctor. In 20xx, he took an active part in the battle against SARS.
　　He said,“We don’t have to be afraid of catching the illness. If we have good habits, we can keep the illness away.”
　　My father and I like running in the morning. We keep the windows open so that the air in the room is clean and fresh. We wash our hands before meals. We have healthy food and drink. We don’t spit here and there. He told us not to overwork because too much work will make us tired and make it easy to get sick.
　　我的父亲是一位医生。20xx年，他积极投身于抗击非典的战斗。
　　他说，“我们不必害怕追赶的疾病。如果我们有良好的生活习惯，我们可以保持疾病了。“
　　我父亲和我喜欢在早晨跑。我们保持打开窗户，使空气中的房间干净，清爽。我们饭前洗手。我们有健康的食品和饮料。我们不会在这里和那里吐。他告诉我们不要过度劳累，因为太多的工作会让我们累了，可以很容易得病。
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